
MARIN ŽIVKOVIĆ:  

- ……predsjedniče.  

Poštovani gradonačelniče, evo izvijestili ste javnost o pokretanju dva procesa vezano za 

Rekreacijsko-sportski centar Jarun, prvi o pokretanju izrade urbanističkog plana uređenja 

Jaruna i drugi o izmuljivanju jezera nužnog za nesmetano djelovanje veslačkih klubova. Pa evo 

moje pitanje u kontekstu toga što se Jarun nije stvarno uredio planski već 40 godina i toga da 

se izmuljivanje stvarno dugo nije provelo kada možemo očekivati početak izrade novog UPU-

a i kad možemo očekivati početak postupka izmuljivanja? Hvala.  

 

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo zastupniku.  

Odgovor će dati gradonačelnik Tomislav Tomašević. Izvolite.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Odgovor će dat dogradonačelnica.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Zamjenica gradonačelnika Danijela Dolenec, izvolite.  

 

DANIJELA DOLENEC:  

- Vi ćete me upozorit koliko vremena imam?  

Lijepi pozdrav svima poštovane zastupnice, zastupnici, kolegice i kolege iz gradske 

uprave i poduzeća.  

Zahvaljujem na pitanju vezano uz Rekreacijsko-sportski centar Jarun. Evo molit ću i 

tišinu da me se bolje čuje, ovo je koncertni mikrofon malo mi je problem ovako blizu stajati.  

Htjela bi samo uvodno reći da često smo u ovom mandatu govorili o Rekreacijskom 

centru Jarun. Podsjetit ću da smo već u proljeće 2023. završili projekt rekonstrukcije Aleje 

Matije Ljubeka, to je bio projekt od 3 milijuna eura za što smo iskoristili sredstva iz Fonda 

solidarnosti i tada smo najavili veliku transformaciju zapravo Rekreacijskog centra, najavili 

smo da će postati pješačka zona, uveli smo prijelazno razdoblje i onda smo u proljeće 2024. 

doista to i implementirali i Jarun je postao najveća pješačka zona u gradu Zagrebu. I tada smo 

uveli niz inovacija vezano uz pristup jezeru, uz nova parkirališta, uz novu autobusnu liniju. I 

tada smo pokrenuli i prostorno-programsku studiju za UPU i tada smo pokrenuli studiju oko 

tehnologije kojom će se provesti izmuljivanje jezera.  

Kolega zastupnik u pitanju je istaknuo da je potreba UPU-a odnosno obveza UPU-a tu 

već 40-ak godina i stvarno je krajnje vrijeme da taj UPU donesemo. Ono što smo izvijestili prije 

nekih dva ili tri tjedna jest da je sada ta prostorna studija koja je podloga za UPU završena, isto 

tako i studija izmuljivanja dobila je sva potrebna rješenja nadležnih tijela vezano uz zaštitu 

okoliša i sl. tako da više nema nikakvih prepreka da se i jedno i drugo implementira.  

Ono što se tiče samog UPU Jarun mislim da je jasno što će biti glavni naglasci. To je s 

jedne strane važan sportski centar, vrlo važan za vodene sportove u Republici Hrvatskoj jer ima 

zapravo jedinu regatnu stazu koja odgovara međunarodnim natjecanjima i UPU-om treba štititi 

taj status.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- 10 sekundi.  

 

DANIJELA DOLENEC:  
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- Istovremeno on je ogroman rekreacijski centar koji koristi dnevno tisuće ljudi i UPU-

om ćemo dalje regulirati upravo takvo korištenje.  

Ono što je bitno da kažem kao informaciju je da će se doista naći taj UPU na sljedećoj 

sjednici Gradske skupštine. Znači vi koji ste  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

 

DANIJELA DOLENEC:  

- u vijećima gradskih četvrti već znate da vam je upućeno na mišljenje  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala. Evo vrijeme je isteklo, hvala zamjenici.  

 

DANIJELA DOLENEC:  

- ta odluka i dakle na sljedećoj sjednici govorit ćemo više o tome. Hvala.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Nisam vidio da je dodatno tražio objašnjenje zastupnik. Nije.  

 


